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terme 

jjjjons, conferències, protecció als artistes locáis, etc. 
{te. 

^No. Les clavegueres no son ben adequades. Hi 
! problèmes d'escombraries i l'assistència sanitaria 
!! és suficient. També hi ha el gran problema del sa-
Üfiiament del Congost ¡ de la manca de coHectors i de-
sadores. Molta felna per a fer, que no podrem pas 
îcabar nosaltres. 

» ^Habitualment anem d'acord. Ara bé, de tant en 
tant, sobretot quan h¡ ha eleccions a la vista, algún 
grJp fa passar la política de partit per damunt de l'in-
(erès cornu. 

0 —Ben satisfeta no, és ciar. Voidrîa poder fer moi-
tes mes coses però topem amb la mateixa pedra que 
totliom; no hi ha diners. 

û —És difícil saber si la gent està contenta. Només 
nue dir que no tinc critiques directes. M'agradaria molt 
Le ho estiguessin de contents, és ciar, i miro de pul-
sar l'opinió pública tant com pue. Rectificarla qualse-
vol acciò si veiés que hi ha una oposició racional. Vull 
dir que a vegades la gent rondina perqué les taxes 
pugen, però això no es pot evitar. 

jO —Hauria de passar alguna cosa molt grossa per-
qué em tornés a presentar. La meva intenció formai 
és la de deixar pas a una altra persona. Com més gent 
passi pel consistori, més interés hi haurà al pöble per 
les coses del pöble. I això és el que voidria obtenir 
per damunt de tot. 

CARLES BORRELL I DANIS 
Sant Feliu de Codines 

\ —En prendre posició de l'Alcaldia-Presidència d'a-
ijuesta Corporació Municipal, vaig creure que era fo-
namental l'organitzar els òrgans de govern de la ma-
teixa, establint i formant les, ponències minimes i su-
iicients per coordinar els distints estaments que s'in-
tegren en la vida del Municipi, dotar de contingut a 
[es ponències per al seu desenvolupament 1 posta en 
irarxa. Això ho vaig fer en fundó d'un detallat i mi-
nuciós estudi, sempre prenent com a objectiu la ca-
racterística de Sant Feliu de Codines, 1 després el co-
nèixer i valorar les qualitats professionals 1 factors hu-
mans de les distintes persones que composen el Con-
sistori, previ consultes i escoitant el parer dels ma-
teixos, assigner els Presidents i Vocals que es fessln 
càrrec de les ponències o Comissions Informatives. En 
concret i resumint, formar el Conseil de Govern del 
Municipi. 

2 —Sense prejutjar si la situació fiscal, comptable, 
administrativa, etc., de la que em vaig fer càrrec al 
prendre posició de l'Alcaldia, fos o no de conformitat 
a Tactual amb les normes establertes, 1 del qual és 
l'Autoritat corresponent a qui li escau tal funció d'au-
ditoria, ni l'haver observât, ni la circumstància d'ha-
ver-se formulât cap denùncia durant el temps transcor-
fegut de la meva actuació com a Batlle, de cap ano-
malia en l'ordre citât, pue significar-li que no s'ha pré-
sentât cap dificultat digna de mencio per poder pre-
sentar a tots els veins de Sant Feliu de Codines la 
situació comptable del Municipi, que així es fa per a 
seneral coneixement en els Butlletins d'Informació Mu-
i|icipal que s'editen i reparteixen a tots els santfe-
l'̂ iencs trimestralment, així com en el tauló d'anuncis 
üoHocat en els balxos de l'AJuntament, on està expo-
sat el detall de la situació comptable, i es prega que 
jualsevol dubte que sobre tal situació es tingui, es 
wmuli l'oportuna consulta a la Comissió d'Hisenda. 

3 —Aquesta qüestió ha sigut motiu de polèmica, 
''sr part dels anteriors Ajuntaments, es van confec-

cionar uns plans que els veins van creure que no ha-
vien sigut suficientment debatuts. No voidria que la 
meva manifestació s'interpretés com censura, però es-
ta en el meu ànim que el Pia d'Urbanisme sigui un 
mirali real del que Sant Feliu de Codines necessita, 
îixant una projecció d'aquest Pia per uns 25 anys. S ha 
encarregat l'estudi i confecció del Pía Urbanistic (Nor-
mes SuDsidiàriesJ a un equip de Técnics en tal ma-
teria, ajudada pels técnics a aquesta vila i prèvia in-
formado pública mitjançant coiioquis j assemblees, a 
fi i etecte que el pía que s'eHabori sigui de ge-
neral coneixement de tots eis veins, í siguin preses 
en consideració totes quantes suggerendes es formu-
iin i que tendeixin a millorar el pia que s'eHabori. 

Concretant, no es tracta en absolut de perjudicar a 
ningú, sino que es tracta de preveure l'expansió ra-
cional de Sant Feliu de Codines, amb la vista posada 
a llarg plaç. 

4 —Sento manifestar-li que en l'actualitat no existeix 
en aquest Municipi cap Associació de Veins, no obstant 
I interés per part de la Corporació de que ni hagin. Sé 
que en aqüestes darreres setmanes s han estât rent eis 
trarnits per la constitució de I Associació de Veins del 
Barri de La Soleia, i crec que ja han presentat eis es-
tatuts al Govern Civil de la Provincia, per a la seva 
aprovació. 

LAlcaldia ha réitérât als veins de la urbanització «Rin-
cón del Bosque» que constitueixin una associació de 
Vems, però sembla ser que les seves discrepancies 
personals, ha donat motiu de que no s'hagi fet. Espero 
I desitjo que eis seus punts de vista concordin i arri-
bin a constituir-se 1 Associació de Veins, la qual sols 
aventatges i millores de tot tipus els hi pot deparar. 

5 —És qüestió molt complexa. El clima cultural d'una 
població, el constitueixen les entitats en ella ubicades 
i que llurs actitvitats i funció principal és el desenvo-
lupament i foment de la cultura a través de les seves 
distintes manifestacions. 

A Sant Feliu de Codines, han collaborât sobretot, la 
Caixa de Pensions per a la Vellesa i d'Estalvis, la Caixa 
d'Estalvis i Mont de Pietät, el Casal de Cultura Codi-
nenc ,els Grups de Teatre, El propi Ajuntament ha or-
ganitzat manifestacions culturáis de gran qualitat ar-
tistica, però no amb la continuitat que es necesita i 
es requereix, donat l'eievat cost economic que repre-
senta. 

El Sr. Roura i la Sra. López-Valle han exposât les 
seves obres pictòriques en la Galeria d'art d'aquesta 
Vila. També a la Sala d'Exposicions de la «Caixa» pre-
sentaren les seves obres pictòriques alguns veins d'a-
questa població, així com l'exposidó de diverses obres 
d'art que foren objecte de subhasta a benefici del Ca-
sal Cultural Codinone. 

En quant a les Escoles, en el que fa referènda a la 
de l'Estat, el Centre es ampli, suficient i ben dotat, im-
parteix l'E.G.B. El personal docent està a l'altura del 
Centre. La Junta de Govern de l'Escola es preocupa i 
atén amb gran cura i dedicadó la seva fundó. La 
nostra inquietud està en obtenir el que es puguin im-
partir les ensenyances de B.U.P., el que representaría 
una gran millora per ais nostres estudiants, ja que no 
tindrien necessitat de desplaçar-se a altres localitats, 
amb les consegüents molèsties, despeses i pèrdues de 
temps que això representa. 

L'Escola regida per les Rvdes. Germanes Dominiques, 
imparteix les ensenyances de l'EG.B., les quals són 
impartidos amb les caractéristiques d'eficacia que els 
hi són conegudes. 

A Sant Feliu no hl ha cap problema, en quant a l'es-
colaritzadó deis filis deis seus veins i residents, aco-
llint inclús a alguns d'altres Munidpis veïnals. 

6 —Mai poden estar resolts 3ls problèmes dels ser-
veis publics del meu Mun.c.pi, prenent en consideració 
que aquest estigui en perióde constant de creixement I 
per tant d'expansió. Crec que tenen de projectar-se 
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